

Follow-us

supporting the future of our children

BUILD TOILETS FOR OUR KINDERGARTEN

APRIL 2025



Health & hygiene emergency for our children



WHY ?

Help Us Build a Brighter Future for Bandja's Children!



WHAT ?

The public kindergarten in Bandja village hosts **100 young children**, but it urgently needs better facilities. Our immediate goal is to build a facility with two toilets and to provide a reliable water supply.



HOW?

We aim to raise up to €2,500 to provide essential sanitary infrastructure tailored to local conditions that ensures sustainable maintenance. Your support can make a significant difference!



DONATION

Contribute now to this life-changing project by sending us your donation with the following title
#SanitationForAll:

- By bank transfer using this IBAN: **FR76 1759 8000 0101 0220 8379 229**
- Or by clicking on this link: bit.ly/Lesenfantsdechristiane

SUMMARY

2500€
Fundraising goal

JUNE 2025
Target date



@lesenfantsdechristiane



www.lesenfantsdechristiane.org

DES TOILETTES POUR LA MATERNELLE

AVRIL 2025



Urgence sanitaire et hygiénique pour nos enfants



OBJECTIF

Construire des toilettes pour l'école maternelle de Bandja.



CONTEXTE

L'école maternelle de Bandja accueille **une centaine d'enfants**. Elle a un besoin critique en matière d'infrastructure sanitaire. Notre objectif immédiat est de construire un **bloc sanitaire relié à l'eau courante et comptant deux WC**.



COMMENT?

Nous visons à collecter 2500€ afin de fournir cette infrastructure essentielle et adaptée aux besoins locaux notamment en matière de maintenance. Votre soutien peut faire la une différence significative !



POUR PARTICIPER

Contribuez maintenant à ce projet pour changer leur vie en nous adressant votre don avec l'intitulé suivant **#SanitationForAll**:

- par virement à l'aide de cet IBAN: **FR76 1759 8000 0101 0220 8379 229**
- ou en cliquant sur ce lien bit.ly/Lesenfantsdechristiane

FLASH INFO

2500€
Objectif de collecte

JUIN 2025
Échéance de collecte



@lesenfantsdechristiane



www.lesenfantsdechristiane.org